
verlopen.

Ik hoop dat je begrijpt dat noch een bezoek aan het gebied, noch aan het gezin nu

je het zo aanpakt. Echt top en ook dank voor je reactie aan mij.

dit artikel door. Is dat nog steeds van kracht?

Het artikel (zoals de meeste publicaties) is juridisch niet helemaal zorgvuldig. De
burgemeester kan inderdaad op grond van de gemeentewet als de openbare orde en veiligheid in
het geding is een schietbevel geven aan de politie. Dat is alleen mogelijk als een dier

acuut mensen bedreigd en er geen andere opties zijn. In Nederland is dat(vaak een hond)
vorig jaar door burgemeester Rikus Jager in Drenthe gedaan. In dit geval ging het op een
wolf die op een erf een boer aanviel en zich nog steeds op het erf bevond. De burgemeester

Fijn dat je mij zo mooi en snel geïnformeerd hebt.meer hoorde.

Maandag ga ik op vakantie en kom 2-8 weer terug.

Ik heb net de rentmeester telefonisch gesproken

dat je nu toch drastische maatregel moet nemen. Ik begreep van mijn BBB contacten uit Den

Eind van de middag heb ik samen met Mirjam overleg met betrokkenen. Goed om teonderzocht.

Jullie zijn daar zojuist vanuit de griffie namens Mirjam Sterk over 
GS zal woordvoering hierover vandaag via gedeputeerde Van Essen laten

af te sluiten, 
geïnformeerd.

Hartelijke groet Ans
[20-07-2024, 09:06:19] Ans Oude Luttikhuis: Dag Hans. Excuus dat ik je weer stoor. Ik kreeg

[18-07-2024, 17:29:23] Ans Oude Luttikhuis: Dag Hans. Ben je nog in het land? Zullen we een 
bezoek brengen aan het wolven gebied en/ of aan het gebeten kind?
[18-07-2024, 17:50:17] Hans Oosters: Beste Ans, Vanmiddag heeft de burgemeester van Leusden 
op ons advies een noodbevel gegeven om een groot deel van het gebied Den Treek voor publiek

https://www.rtl.nl/rt1-home/artike1/53 7 940 7/wolf-wolven-aanvulling-interprovinciaal- 
wolvenplan-burgemeester
[20-07-2024, 10:19:04] Hans Oosters: Dag Ans,

afbeelding weggelaten
Dag Hans. Het schijnt wederom raak te zijn. Denk

vertstandig is. Morgen heeft gedeputeerde Sterk overleg met staatssecretaris Rummenie. De 
verwachting is dat de staatssecretaris de aanpak van provincie en gemeente steunt en nu ook 
geen andere (wettelijk toegestane mogelijkheden) heeft.
Ik hoop dat ik van dienst ben geweest met deze informatie.
Hartelijke groet,
Hans 
[18-07-2024, 17:52:38] Ans Oude Luttikhuis: Dag Hans. Ja super fijn en veel dank. Mooi dat

Geniet van je vakantie en we hebben wel weer contact. 
Jij ook een fijne dag.
Ans
[20-07-2024, 10:24:39] Hans Oosters: Fijn vakantie Ans!

Haag dat jij dat kunt doen. Ik ben zelf nog op vakantie en ben vrijdagavond weer terug. 
[31-07-2024, 15:13:46] Ans Oude Luttikhuis:
https://www.telegraaf.nl/nieuws/93 77 0 6410/opnieuw-mogelijke-aanval-door-wolf-peuter-belaagd- 
op-utrechtse-heuvelrug 
[31-07-2024, 15:28:46] Hans Oosters: Beste Ans,
Klopt. Het incident van vanmorgen in Zeist wordt nu door de politie en deskundigen

[31-07-2024, 15:03:06] Ans Oude Luttikhuis: 
en het schijnt weer raak te zijn.
[31-07-2024, 15:03:07] Ans Oude Luttikhuis: 
[31-07-2024, 15:04:44] Ans Oude Luttikhuis:

heeft overigens een juridische procedure aan de broek gekregen en is uiteindelijk ontslagen 
van rechtsvervolging. Daarmee wordt de lat heel hoog gelegd voor de burgemeester. Zie 
hiervoor het handelingskader van de VNG.
Fijne dag!
Hans
[20-07-2024, 10:23:10] Ans Oude Luttikhuis: Oh ja ik was er al bang voor omdat ik het niet

Momenteel is het wat rustiger op m'n app. Over de wolf.

Hij is momenteel ter plaatse. Door de burgemeester is overleg geweest met Den
Treek voordat hij het noodbevel heeft afgekondigd. Bij Den Treek is begrip voor de maatregel 
en zij zullen meewerken aan de afzetting van het gebied. Je zult begrijpen dat het dus niet 
voor de hand ligt dat wij ons daar bestuurlijk gaan ophouden. We moeten het goede voorbeeld 
geven voor het publiek. Mede namens ons is er op dinsdag contact geweest met de ouders van 
het meisje door burgemeester Lucas Bolsius. Wij hebben contact gehad met de BSO organisatie. 
Zowel de ouders als de BSO hebben aangegeven na hun verklaring van gisteren geen contact 
meer te wensen voor het gezin en de BSO. Dat willen we vanzelfsprekend respecteren. 
Overigens is de politie nog bezig met het forensisch onderzoek.

https://www.rtl.nl/rt1-home/artike1/53
https://www.telegraaf.nl/nieuws/93


weten dat wij intensief contact hebben met verantwoordelijk staatssecretaris Rummenie . Hij
heeft echter helaas aangegeven dat hij nu ook niets kan doen en is nu door vakantie ook tot
15 augustus niet beschikbaar voor vervolgoverleg. Provincies Gelderland, Drenthe en Utrecht
hebben vandaag schriftelijk op snellere actie aangedrongen. Helaas zijn er, zoals ik je

nauwelijks juridische mogelijkheden voor de provincie. Zeker nieteerder heb aangegeven,
voor de commissaris (moet een misverstand zijn bij jouw collega's). Zoals gezegd kan alleen

kom niet met kinderen in bossenroept op:

Staatssecretaris Rummenie wil echter nog niet erg22:40:33] Hans Oosters:

bij Rummenie. Ze denken gezien de berichten in de pers dat het nog meevalt. Dat komt doordat
in de berichtgeving het gevaar klein gehouden wordt.

die wolven. Ik heb wel jagers voor je. Ga iedereen maar voorbij.Je helpt er velen mee.
[31-07-2024, 22:49:45] Hans Oosters: Ook ik moet met net als de BBB-staatssecretaris aan de
wet houden Ans. I

Uitdrukkelijk gezegd dat de burgemeester dit bevel moet geven. Ik ben geen jurist en ken
niet alle wetgeving. Maar soms moet je iedereen voorbij gaan om het besluit te nemen.

zal Oor Pierik morgen weer bellen. Heb hem al eea gestuurd. Zal hem nu nogmaals appen dat

dreiging (wolf op erf die aanvalt) en dan pas na ingewonnen advies. Provincie kan een
afschotvergunning afgeven voor een 'probleemwolf'. Dat besluit gaan we nu nemen. Besluit

De rechter bepaalt uiteindelijk. Iemand die zonder
de vergunning een wolf afschiet is Een vergunning kanstrafbaar en zal worden vervolgd.
alleen gegeven worden voor een specifieke wolf. Daarvoor is DNA-onderzoek essentieel.
[31-07-2024, 23:03:26] Ans Oude Luttikhuis: Dat geloof ik graag. Maar de veiligheid van de

Niet de procedures om die af te wachten en het gevaar maar verderburgers staat voorop.
gaat. Hans ga iedereen voorbij en neem het besluit. Ik steun je volledig en velen ook.
Daadkracht. Niet altijd leuk maar wel verstandig. Gewoon met de vuist op tafel.
[31-07-2024, 23:04:56] Ans Oude Luttikhuis: Bezwaren en beroep zien we nadien wel.
Verdediging lukt ons ook wel. Ik ben er niet bang voor. Laat maar komen.
[31-07-2024, 23:07:08] Hans Oosters: Dank Ans voor je betrokkenheid. Zoals je ziet zijn

besluiten. Ik sta daar volledig achter met m'n hele fractie.

[31-07-2024, 22:52:10] Ans Oude Luttikhuis: Daar ben ik al vol mee bezig. Ook vorige week. 
Mij werd toen

22:41:57]
22:43:55]

https://www.rtvutrecht.nl/nieuws/3 7 69984/provincie-bereidt-afschotvergunning-wolf-voor-en- 
roept-op-kom-niet-met-kinderen-in-bossen #rtvutrecht

staat echter open voor bezwaar en beroep, 
steun van de staatssecretaris essentieel.

Mirjam en ik er continu mee bezig. We hopen je maandag bij te kunnen praten.
[31-07-2024, 23:08:46] Ans Oude Luttikhuis: Ja top en super dat jullie zo aan de slag zijn. 
Veel dank daar voor. Maar toch afknallen die wolven. Met nest en al. Ik hoop dat jullie dat

[31-07-2024, 
meewerken...
[31-07-2024, 
[31-07-2024,

de burgemeester in een acute situatie een schietbevel afgeven. Het is inderdaad allemaal 
zeer frustrerend.
Mirjam zal spoedig PS informeren over dit laatste incident.
Geniet nog van je vakantie!
Hans
[31-07-2024, 15:42:03] Ans Oude Luttikhuis: Dank je Hans.
[31-07-2024, 22:26:39] Ans Oude Luttikhuis: Provincie bereidt afschotvergunning wolf voor en

geldt dus ook voor de provincie. Daarom hebben de betrokken gemeenten en wij hem voorgesteld 
samen de verantwoordelijkheid te nemen.
https://www.rtl.nl/nieuws/binnenland/artikel/5463414/provincie-utrecht-wil-probleemwolf- 
afschieten-en-waarschuwt
[31-07-2024, 22:47:51] Ans Oude Luttikhuis: Nou dat lijkt mij een prima oplossing. En als 
provincie dit gevaar niet meer klein houden. Maak het zoals het is helder. Voer de druk op

hij met spoed nu een knoop moet doorhakken. Wie weet helpt het.
[31-07-2024, 23:00:36] Hans Oosters: Oké. Dank! Burgemeester kan alleen ingrijpen bij acute

Ans Oude Luttikhuis: Weet jij ook waarom?
Hans Oosters: Hij zegt dat hij niet de bevoegdheid heeft, maar dat

Hoe kan ik je helpen? Debat aanvragen volgende week tijdens het reces om de druk op te 
voeren? Landelijke BBB steunt mij volledig.
[31-07-2024, 22:53:52] Ans Oude Luttikhuis: Wil ook wel de verantwoording op mij nemen. Ik

Dat willen we niet afwachten, maar daarvoor is

Jij bent het hoofd van de provincie en bewaakt de burgers voor gevaren. Gewoon afschieten

5.2,1

5.2,1



Ans Oude Luttikhuis: Deze brief ook gehad?Goedemorgen Hans.
Zeker!Hans Oosters:

[01-08-2024, 09:15:06] Ans Oude Luttikhuis:
https://www.facebook.com/10 0086182126715/posts/pfbidOK6N5XNpm7 kfbqWTG5KYYRsnYdR5iGgz 8APXnWsC
YPdcBooWqbTVLWnhy3YgoTx9xl/?
[01-08-2024,
[01-08-2024,
[01-08-2024,
[01-08-2024,

Ans Oude Luttikhuis:
Ans Oude Luttikhuis:

09:15:24]
09:19:26]
09:19:56]
17:03:38]

Oke .
afbeelding weggelaten

https://www.facebook.com/10

